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VERSLAG 
 
1. Opening en vaststelling agenda 45 
COR-voorzitter Van der Pol opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. 
 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
2. Mededelingen 50 
CvB 

• Rector magnificus Maex deelt mee dat het College nieuw docentenbeleid heeft vastgesteld. 
Dit nieuwe beleid is neergelegd in de Contourennota Docentenbeleid. In dit nieuwe beleid 
wordt de positie en werkzekerheid van docenten verbeterd. Casual UvA Amsterdam heeft in 
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een Tweet aangekondigd de nakijkstaking te stoppen1. Specifieke vragen van de COR over 55 
dit besluit van het College zijn welkom. 

• Rector magnificus Maex deelt mee dat het CvB binnenkort zal reageren op de brief van de 
COR over het hooglerarenbeleid. Zij geeft aan dat ze recent intern gesprekken heeft gevoerd 
over de selectie van personen en welke criteria daarbij horen. Het ‘erkennen en waarderen’ 
is daar een onderdeel van. 60 

• Collegevoorzitter Ten Dam geeft een korte toelichting over de ‘handreiking omgang met 
complexe casuïstiek in het domein sociale veiligheid/ongewenst gedrag.’ Dit document is 
recent gedeeld met COR, alle decanen en de hoofden P&O. Indien de COR behoefte aan een 
toelichting op dit document dan kan dat geagendeerd worden. 

• Rector magnificus Maex geeft aan dat UNL in de zomer van 2021 de UFO-profielen heeft 65 
geüpdatet. De volgende update zal plaatsvinden in 2023. Collegevoorzitter Ten Dam voegt 
hieraan toe dat universiteiten de mogelijkheid hebben input voor wijziging te leveren, onder-
schreven door minimaal vijf andere universiteiten, indien er een wens is om input te leveren 
vanuit de UvA op de UFO-profielen. 

• Collegevoorzitter Ten Dam deelt mee dat UvA Q recent een aantal weken buiten gebruik 70 
was wegens een datalek. Zij heeft hierover overlegd met de Hoofd Bestuurlijke Informatie, 
Robert Zwitser. UvA-Q stond langer uit dan aanvankelijk werd gedacht. De Key-users zijn 
op de hoogte gebracht van het lek. Met de kennis van nu had daar UvA-breed over gecom-
municeerd moeten worden. Dit is een punt van aandacht. Een volgende keer zal er door de 
bestuurder scherper worden toegezien op de communicatie. 75 

• Collegevoorzitter Ten Dam deelt mee dat op 31 mei zij, Burgemeester Femke Halsema en 
Leo Lucassen, vicevoorzitter KNAW Humanities Cluster, een samenwerkingsovereenkomst 
zijn aangegaan met als doel een brug te slaan tussen geesteswetenschappelijke kennis en 
maatschappelijke partners. Dit omvat ook de culturele en creatieve sector. De gemeente, 
KNAW en de UvA investeren de komende drie jaar samen een miljoen euro in het initiatief.  80 

• Collegevoorzitter Ten Dam dankt de COR voor de reactie op het instemmingsverzoek Ri-
sico-inventarisatie en -Evaluatie instrument (RI&E) Decentraal beleid Arbozorg. De door de 
COR voorgestelde wijzigingen zijn verwerkt in het document. Het gewijzigde document 
ontvangt de COR binnenkort retour (Actiepunt CvB). 

• Collegevoorzitter Ten Dam deelt mee dat de Arbodienst is gestopt met het aanbieden van 85 
‘casemanagement van het risicodragerschap’. De UvA heeft een wettelijke verplichting tot 
uitvoering van deze dienst. Om deze reden heeft de UvA recent via een aanbesteding een 
andere deskundige partner gecontracteerd, met ingang van 1 mei jl. om deze taak uit te voe-
ren. 

• Rector magnificus Maex deelt mee dat zij recent heeft deelgenomen aan een vergadering 90 
van de EOSC2. Het is haar opgevallen dat Nederland op dit punt nog niet vooruit loopt. Zij 
hoopt dat de UvA daar een bijdrage aan kan leveren. 

COR 
• Voorzitter Van der Pol deelt mee dat dat het onderwerp “Een korter studiejaar” naar aanlei-

ding van de gezamenlijke brief van de COR en de UvA over dit onderwerp geagendeerd 95 
wordt voor de OV van 1 juli a.s. 

• COR-voorzitter Van der Pol kijkt namens de COR positief terug op de totstandkoming van 
het docentenbeleid, neergelegd in de Contouren Nota Docentenbeleid. Vanuit de werkvloer 
hoort hij veel positieve geluiden en is men heel benieuwd naar de implementatie van dit 
nieuwe beleid. Rector magnificus Maex en Collegevoorzitter Ten Dam bevestigen deze po-100 
sitieve reacties vanuit de organisatie, waarvoor dank! Credits voor de totstandkoming van 
deze wijzigingen gaan uiteraard naar de UCLO en de COR en ook directeur HRM Robert 
Grem en HRM-medewerker Erik van Zetten.  

 
1 Casual UvA Amsterdam: een actiegroep met zo’n honderd medewerkers met een tijdelijk contract. 
2 EOSC: De European Open Science Cloud is een initiatief van de Europese Commissie dat tot doel heeft een infrastructuur te ontwikke-
len die haar gebruikers diensten aanbiedt die open science-praktijken bevorderen.  
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3. Jaarverslag Functionaris Gegevensbescherming (FG), jaarplan Bureau Functionaris Gege-
vensbescherming (BFG), onderzoeksrapport privacy governance 105 
- In aanwezigheid van FG drs. J.M.C. (Miek) Krol 
COR-voorzitter Van der Pol dankt mevrouw Krol voor het jaarverslag. Mevrouw Krol licht een aan-
tal onderwerpen uit jaarverslag en het onderzoeksrapport toe. Op dit moment onderneemt de UvA 
verschillende activiteiten op het gebied van privacy. Er worden bijvoorbeeld ‘tailormade’ workshops 
georganiseerd samen met de privacy officers en de privacy contactpersonen van de decentrale eenhe-110 
den op verschillende afdelingen. Deze optie staat ook open voor de COR. Het creëren van bewust-
wording en het geven van meer aandacht voor de wijze van verslaglegging, zijn zaken die meer aan-
dacht behoeven. Het gaat hierbij met name over dataminimalisatie, datamaximalisatie en bewaarter-
mijnen. 
 COR-raadslid Torenvliet geeft aan dat de Commissie PIG een aantal vragen heeft gestuurd 115 
die zijn beantwoord door mevrouw Krol, waarvoor dank3. Hij geeft aan dat de Commissie PIG naar 
aanleiding van het bestuderen van het jaarverslag en het onderzoeksrapport de indruk heeft gekregen 
dat sinds het aantreden van mevrouw Krol als FG dat er nog heel veel moet gebeuren op het gebied 
van privacy. Hij wil weten welke obstakels mevrouw Krol, naast Covid-19 nog meer is tegenkomen. 
Hij en vicevoorzitter Grassiani geven aan dat de bekendheid met de privacyregels die gelden binnen 120 
de UvA niet groot is. Cor-Vicevoorzitter Grassiani en COR-raadslid Van Houwelingen leggen daar-
naast uit dat als onderzoekers wel bekend zijn met de privacyregels die gelden, maar dat zij vaak niet 
staan te springen om deze ook toe te passen in hun onderzoek. Het kost veel tijd en de meerwaarde 
van hun geïnvesteerde tijd in deze privacyregels zien ze niet direct terug in het onderzoek zelf. Het 
kost veel tijd, omdat men vaak zelf niet weet welke regels voor hun ‘specifieke onderzoek gelden’ 125 
en daarnaast weet men vaak ook niet bij wie ze terecht kunnen voor Q&A. Zij vragen zich af of dit 
niet makkelijker kan. 
 Mevrouw Krol geeft aan dat dat er in de afgelopen drie jaar ontzettend veel stappen zijn on-
dernomen door BFG. Zij legt uit dat het voldoen aan de eis dat de UvA compliant moet zijn met de 
Europese wetgeving, een bijzonder complexe voorwaarde is qua uitvoerbaarheid. Dat komt met 130 
name door het continue wijzigen van privacywetgeving en het feit dat de UvA een complexe organi-
satie is, met verschillende faculteiten die allen hun eigen bedrijfsvoering en dynamiek hebben. Met 
betrekking tot het geven van informatie aan medewerkers en het beantwoorden van Q&A zijn er da-
tastewarts ingesteld. Medewerkers kunnen met hun vragen bij hen terecht. Meer bekendheid en be-
wustwording is een punt van aandacht. Ook is er een research management portal beschikbaar waar 135 
alle onderzoekers terecht kunnen met hun vragen. COR-raadslid Van Houwelingen vraagt of me-
vrouw Krol ook contact heeft met de EBEC ter bespreking van complexe vraagstukken rond pri-
vacy. Mevrouw Krol antwoordt dat de EBEC niet vaak bij elkaar komt, de correspondentie loopt 
met hen via de e-mail4. Wel heeft ze contact met de facultaire ethische commissie van de FMG.  
 Rector magnificus Maex geeft aan dat het een grote transitie betreft over complexe vraag-140 
stukken. Een campagne ter bevordering van het creëren van meer bewustwording over dit onderwerp 
bij onderzoekers zou een grote stap voorwaarts zijn. Datastewarts zouden hierin een belangrijke rol 
moeten spelen. 
 Mevrouw Krol kondigt tot slot aan dat zij wegens vervroegd pensioen afscheid neemt van de 
UvA per 1 juli 2022. Barbara Gerretsen volgt mevrouw Krol op vanaf deze datum. Voorzitter Van 145 
der Pol dankt mevrouw Krol voor haar komst en haar vele jaren van uitgevoerde werkzaamheden 
voor de UvA en wenst haar een fijne tijd. 
 
Mevrouw Krol verlaat de OV om 09:40. 
 150 
4. Vaststelling verslag OV204 d.d. 08-04-2022 
 
Tekstueel:  
Het verslag is gewijzigd vastgesteld. 

 
3 Commissie PIG: Commissie Privacy, Informatisering en Gegevensbescherming 
4 EBEC: Ethische Commissie Economie en Bedrijfskunde 
 

https://www.uva.nl/over-de-uva/organisatie/beleid-ondersteuning-medezeggenschap/centrale-ondernemingsraad-uva/wat-doen-we/wat-doen-we.html#Commissie-Privacy-Informatisering-en-Gegevensbescherming
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 155 
Inhoudelijk:  

• r.227-232 op p. 5 en actiepunt op p.6 aanpassen (genuanceerder opschrijven) op verzoek van 
COR-vicevoorzitter Grassiani. Ambtelijk secretaris Nagobi zal e.e.a. aanpassen in overleg 
met COR-vicevoorzitter Grassiani. 

• R.203-205, p.4 aanpassen (genuanceerder opschrijven) op verzoek van COR-raadslid Kjos. 160 
Ambtelijk secretaris Nagobi zal e.e.a. aanpassen in overleg met COR-raadslid Kjos. 

 
N.a.v. de actiepunten: OV203 d.d. 04-03-2022 
 
CvB 165 

• Inzake  de CvB Adviesaanvraag: Opdrachtformulering doorontwikkeling gezamenlijke 
diensten UvA HvA 

Collegelid Lintsen deelt mee dat het CvB op korte termijn zal reageren op de brief van de COR. 
Momenteel is het College nog in afwachting van het advies van de Centrale Medezeggenschaps-
raad van de HvA (Actiepunt CvB). Bestuurssecretaris Wansink antwoordt dat het College het 170 
antwoord van de HvA recent heeft ontvangen. Momenteel wordt gewerkt aan de brief voor de 
COR. Aanhouden. 
 

N.a.v. de actiepunten: OV205 d.d. 08-04-2022 
 175 
CvB 

• Instemmingsverzoek Geactualiseerde RI&E Werkplek en Werkomgeving 
Er is gepoogd om in het document aan te geven dat de Directeur van de Dienst of de Directeur 
van de Bedrijfsvoering de opdrachtgever is voor het uitvoeren van de dienst, maar degene die 
het aanbiedt kan verschillen. COR-raadslid Donner legt uit dat punt 10 gaat over de voortgangs-180 
rapportage. In de OV is afgestemd dat dit punt nogmaals wordt bekeken (Actiepunt bestuursse-
cretaris Wansink). Afgehandeld. 
• Instemmingsverzoek Geactualiseerde RI&E Werkplek en Werkomgeving 
Afgestemd wordt dat hij (COR-raadslid Van Tubergen) zijn vragen op korte termijn schriftelijk 
zal delen met het College (Actiepunt COR-raadslid Van Tubergen en AS Nagobi). In de OV 185 
heeft COR-raadslid Van Tubergen aangegeven dat een aantal noten  (nr. ’s 1, 9 en 10) en de 
daarbij behorende verwijzingen onduidelijk zijn. Afgehandeld. 

 
5. Oekraïne - Impact en maatregelen 
Collegevoorzitter Ten Dam geeft aan dat UNL heeft besloten het collegegeldtarief voor bepaalde 190 
studenten die getroffen zijn door de oorlog in Oekraïne te verlagen, zodat deze gelijk staat aan het 
wettelijk collegegeldtarief in plaats van het hogere instellingscollegegeld. Dat geldt voor de nieuwe 
inschrijvingen en in ieder geval ook voor de inschrijvingen van het komend academisch jaar. COR-
Vicevoorzitter Grassiani wil weten wat moet worden verstaan onder ‘bepaalde studenten die getrof-
fen zijn door de oorlog in Oekraïne’. Collegevoorzitter Ten Dam geeft aan dat deze maatregel alleen 195 
geldt voor studenten met een Oekraïens paspoort. COR-raadslid Torenvliet kaart aan dat deze maat-
regel fraude met betrekking tot Oekraïense paspoorten in de hand kan werken. COR-Vicevoorzitter 
Grassiani geeft aan dat deze maatregel niet gebruikt kan worden door de groep studenten die ook 
hulp nodig heeft. Deze groep studenten vallen tussen het wal en het schip, omdat zij niet over een 
dergelijk paspoort beschikken, omdat ze bijvoorbeeld ten tijde van de Russische inval tijdelijk in 200 
Oekraïne studeerden of anderszins. Collegevoorzitter Ten Dam antwoordt dat er recent door de UvA 
veel voor medewerkers en studenten uit Oekraïne is gedaan en zij geeft aan dat de UvA het belang-
rijk vindt dit te blijven doen. Dat van deze maatregelen misbruik kan worden gemaakt of dat een 
groep tussen het wal en het schip valt is hier een mogelijk gevolg van en dit moeten we ons realise-
ren. Het College is zich er ook van bewust dat er meer studenten en medewerkers zijn die uit oor-205 
logsgebieden komen. Het College heeft daarom besloten de ‘lessons learned’ uit Oekraïne te gebrui-
ken voor een aanzet op de hoofdlijnen om beleid te formuleren over de vraag “hoe gaan we in alge-
mene zin om met studenten en medewerkers die naar de UvA komen uit landen van 



 
 
 

Verslag OV205 d.d.  10-06-2022 geagendeerd voor vaststelling op de OV207 d.d. 09-09-2022 
Versie d.d. 07-09-2022 

5 

oorlogsgebieden”. Rector magnificus Maex beaamt dit standpunt. 
Collegevoorzitter Ten Dam geeft verder aan dat gevluchte studenten uit Oekraïne zich kun-210 

nen aanmelden voor een studieplek in de UB. Zij deelt mee dat in samenwerking met het UNL voor 
betrekking tot gevluchte wetenschappers uit Oekraïne het Platform Academic Transfer in werking is 
gezet. Op dit platform worden werkplekken en faciliteiten van Nederlandse academische instellingen 
voor Oekraïense academici, onderzoekers en wetenschappers verzameld. 

COR-raadslid Kjos geeft aan dat recent in het UniversiteitsForum de pilot ‘flexstuderen’ is 215 
besproken. Zij betoogt waarom flexstuderen ook goed zou kunnen werken voor studenten die uit Oe-
kraïne zijn gevlucht en vraagt hierbij naar de mogelijkheden. Collegevoorzitter Ten Dam antwoordt 
dat dit wellicht mogelijk is door middel van inschrijven op het contractonderwijs dat door de UvA 
wordt geboden en door middel van inschrijven op de opleidingen die de pilot flexibilisering aanbie-
den.  220 
 
6. Instemmingsverzoek RI&E Werkplek en Werkomgeving 
Antwoorden van het CvB op de gestelde vragen van de COR zijn verzonden en de voorgestelde aan-
passingen van het CvB in het document zijn verwerkt.  
In de OV is afgestemd dat de COR op korte termijn een reactie zal geven op de antwoorden en het is 225 
de insteek dat het dossier voor het zomerreces kan worden afgerond (Actiepunt COR). 
 
7. TKN notitie anticiperen op beperkingen door corona 
COR-voorzitter Van der Pol en COR-raadslid Hille geven aan dat de COR het waardeert dat er 
wordt geanticipeerd op de preventie van Corona. COR-raadsleden Hille en Kjos willen weten of het 230 
College niet nog ‘meer’ kan anticiperen op het gebied van te nemen maatregelen ter preventie van 
Corona. Daarnaast willen zij weten of de verantwoordelijkheid ligt bij de werkgever of de werkne-
mer. Collegevoorzitter Ten Dam antwoordt dat de verantwoordelijkheid met betrekking tot het ne-
men van maatregelen bij de werkgever ligt. Inzet is om de universiteit zo lang mogelijk open te hou-
den. Op het moment dat overheid de universiteit een verplichting oplegt om te sluiten of om bijvoor-235 
beeld een andere Coronamaatregel toe te passen, dan volgt de UvA de overheid. Rector magnificus 
Maex geeft met betrekking tot het anticiperen aan dat het voor de UvA op dit moment helder is wat 
er moet gebeuren op het moment dat er een nieuwe pandemie zal komen. 
 COR-raadslid Kjos betoogt dat de FdR een concept van de facultaire versie van de handrei-
king gereed heeft. Ze betoogt dat het zou kunnen helpen om deze ook ter informatie, informeel te 240 
delen met de andere faculteiten en peilt of daar belangstelling voor is. COR-voorzitter Van der Pol 
stelt voor dit punt te bespreken tijdens het overleg tussen het CvB en decanen. Rector magnificus 
antwoordt dat het document via het CBO gedeeld kan worden met de andere faculteiten. De facultei-
ten kunnen de punten overnemen die voor hen relevant zouden kunnen zijn.  
 COR-raadslid Donner merkt op dat de aanwijzingen in de handreiking vooral gericht zijn op 245 
de richtlijnen voor het onderwijs. Hij wil weten of er ook vergelijkbare handleidingen beschikbaar 
zijn voor onderzoeksactiviteiten. Daarnaast merkt hij op dat het in de handreiking erop lijkt alsof het 
Crisisteam vanuit centraal is opgeheven. Hij wil weten of er nog steeds proactieve voorbereidingen 
vanuit centraal worden getroffen. Rector magnificus Maex antwoordt dat het CCT op ieder gewenst 
moment bijeen geroepen kan worden en dat het wat betreft corona zinvol is om algemene richtlijnen 250 
te hebben. Zij geeft hierbij aan dat dit niet  per se betekent dat alle te nemen stappen ook in de vorm 
van richtlijnen op papier moeten worden gezet. Het geven van meer aandacht aan dit onderwerp 
helpt wel. COR-raadslid Naaraat beaamt dit. Hij geeft aan dat het van belang is dat wordt gecommu-
niceerd dat er door de bestuurder aandacht is voor de preventie van Corona. 
 255 
8. Rondvraag 
COR-raadslid Hille wil weten wanneer de COR een reactie van het College zal ontvangen over het 
hooglerarenbeleid. De COR zou het enorm waarderen als er een reactie komt voor 24 juni aan-
staande zodat het in de IV en daarna in de OV, voor aanvang van het zomerreces kan worden be-
sproken. 260 

COR-raadslid Hille vraagt opheldering over het document ‘Notitie Honorary Fellow’. Zij 
betoogt aan de hand van een voorbeeld, wat onder Honory Fellow zou moeten worden verstaan: dat 
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betreft iemand die vanuit een bijzondere expertise college geeft. Deze persoon hoeft niet noodzake-
lijkerwijs gepromoveerd te zijn. De Commissie HRM heeft geconstateerd dat in de ‘Notitie Hono-
rary Fellow’ de voorwaarden om een Honory Fellow te worden niet helder zijn, althans dat de defi-265 
niëring van de voorwaarden tot discussie leidt. COR Raadslid Markaki merkt op dat een Honory Fel-
low niet de positie van ‘Bijzonder Hoogleraar’ vervangt. Rector magnificus Maex antwoordt dat de 
Honory Fellow moet worden gezien als een eretitel. Het gaat om mensen met bijzondere kwaliteiten 
die graag aan de UvA verbonden willen zijn, maar daar geen hoogleraarschap voor willen heb-
ben/kunnen hebben. De Honory Fellow biedt uitkomst voor deze groep en deze manier van betrok-270 
ken te kunnen worden bij de UvA wordt als positief ervaren. 
 COR-raadsleden Donner en Torenvliet willen weten hoe de COR geïnformeerd gaat worden 
over ‘Digitaal Toetsen’. De Commissies PIG en de Commissie O&O zouden graag informatie willen 
over het Programma van Eisen neergelegd in de aanbesteding. COR-raadslid Torenvliet geeft aan 
dat met betrekking tot de evaluatie van het digitaal toetsen ook verbeterpunten worden genoemd. De 275 
Commissie PIG wil weten hoe op het proces van de verbeterpunten wordt ingegaan. COR-voorzitter 
Van der Pol wil weten of de COR wordt betrokken bij de testfase en van welke formele medezeg-
genschapsrechten sprake is. Rector magnificus Maex antwoordt dat deze vragen worden besproken 
met CvB-lid Jan Lintsen (Actiepunt CvB). 
 COR-raadslid Grassiani wil weten of er sprake is van een nieuwe werkwijze benoeming be-280 
stuurders op centraal niveau, omdat dat ze recent kennis heeft genomen van een decentrale versie. 
Collegevoorzitter Ten Dam antwoordt dat haar hierover niets bekend is.  
   
COR-voorzitter Van der Pol dankt alle aanwezigen en sluit de vergadering om 10:42 uur. 
 285 

De 206e Overlegvergadering vindt plaats op vrijdag 1 juli 2022 
09:00-11:00 uur, hybride 

 
Openstaande actiepunten n.a.v.:  
 
OV 203 d.d. 04-03-2022 
CvB: 

• Inzake  de CvB Adviesaanvraag: Opdrachtformulering doorontwikkeling gezamenlijke diensten 
UvA HvA: Collegelid Lintsen deelt mee dat het CvB op korte termijn zal reageren op de brief van de 
COR. Momenteel is het College nog in afwachting van het advies van de Centrale Medezeggenschaps-
raad van de HvA (Actiepunt CvB). 

OV 205 d.d. 10-06-2022 
CvB: 

• Collegevoorzitter Ten Dam dankt de COR voor de reactie op het instemmingsverzoek Risico-inventari-
satie en -Evaluatie instrument (RI&E) Decentraal beleid Arbozorg. De door de COR voorgestelde wij-
zigingen zijn verwerkt in het document. Het gewijzigde document ontvangt de COR binnenkort retour 
(Actiepunt CvB). 

• Inzake Digitaal Toetsen:  
- hoe de COR geïnformeerd gaat over ‘Digitaal Toetsen’. 
- De COR wil graag informatie over het Programma van Eisen neergelegd in de aanbesteding.  
- De COR wil weten hoe het proces van de verbeterpunten wordt ingegaan.  
- De COR wil weten of de COR wordt betrokken bij de testfase en van welke formele medezeggen-
schapsrechten sprake is.  
Rector magnificus Maex antwoordt dat deze vragen worden besproken met CvB-lid Jan Lintsen (Actie-
punt CvB).  

COR: 
• Instemmingsverzoek RI&E Werkplek en Werkomgeving: In de OV is afgestemd dat de COR op 

korte termijn een reactie zal geven op de antwoorden en het is de insteek dat het dossier voor het zo-
merreces kan worden afgerond (Actiepunt COR). 

 


